



宏文學校

HONG WEN SCHOOL

30 Towner Road Singapore 327829

Tel: 62943340 Fax: 62937625

HWS/18/105

27 June 2018

Dear Parents/Guardians

Information Sheet for June/July 2018

Welcome back to the new semester! I hope you had an enjoyable time of bonding with your children during the school holidays. The major school programme and activities in the month of July are included for your information.

1. Temperature-Taking Exercise

The temperature-taking exercise for Semester 2 will be conducted on Thursday 28 June 2018. Please help to remind your child/ward to bring his/her oral digital thermometer and ensure that it is in working condition.

Your child/ward should not come to school if he/she has flu-like symptoms. Please seek medical attention and produce a medical certificate when he/she returns to school.

2. Youth Day School Holiday

Youth Day falls on Sunday 1 July 2018. As such, Monday 2 July 2018 is a school holiday.

3. Commemoration of Racial Harmony (RH) Day – Monday 16 July 2018

We will be commemorating RH Day on Monday 16 July 2018. This is a day for all to reflect on and celebrate our success as a harmonious nation and society built on a rich diversity of cultures. We would like to encourage our pupils to put on traditional costumes of another ethnic group on that day. For classes having PE lessons, arrangements have been made for your child/ward to attend the PE lesson in their traditional costumes.

A range of recess activities has been organised for our pupils to learn more about other cultures through hands-on activities. Please encourage your child/ward to participate actively in these activities.

4. Speak Good English Movement @ Hong Wen

We will be organising our Speak Good English Movement @ Hong Wen (SGEM@Hong Wen) from 23 to 27 July 2018 to promote the love for the English Language in our pupils. There will be many activities organised for the pupils during lessons and recess. We look forward to our pupils' active participation in all the activities with your encouragement and support.

Thank you.

Yours sincerely

Poon Siow Leng
Principal

内容简译

尊敬的家长 / 监护人：

我们又迎来了新的学期，希望您和孩子们度过了一个美好的六月假期！以下是学校在七月份里所将进行的重要活动，供您参阅：

1. 体温测量

我校将在 6 月 28 日（星期四）为学生进行体温测量。请提醒孩子携带操作正常的电子温度计到校。

若发现孩子出现感冒症状，请带孩子去看医生并让他在家里休息。孩子返校后需出示病假单。

2. 青年节（学校假日）

7 月 1 日（星期日）是青年节，因此 7 月 2 日（星期一）被定为学校假日，学生无须到校上课。

3. 种族和谐日

我校将于 7 月 16 日（星期一）庆祝种族和谐日，以纪念全国人民不分宗族、言语和宗教，团结一致、和谐共处，为新加坡做出贡献的成功。校方鼓励所有同学在种族和谐日当天穿上其他种族的传统服装到校。若您的孩子当天有体育课，他也能穿着传统服装上体育课，无须更换校服。

我校也在当天安排了一系列的休息节活动，让学生亲身体验和学习更多其他种族的文化。请您鼓励孩子踊跃参与。

4. 宏文“讲英语运动”

我校将于 7 月 23 日至 27 日举行“讲英语运动”。举行此项运动的目的是为了向学生推广英语，让他们喜爱这个语言。在这期间，校方为学生准备了一系列的课堂与休息节活动，我们期待着家长的支持与学生的积极参与。